

## Declaration

This is to confirm that the cosmetic products  
/

*Hiermit wird bestätigt, dass die kosmetischen Mittel*

6257280000 Just Play Erdbeer 200 ml, LOT 2036301 12/23:  
date of production: 28.12.2020 / PAO 3 months / storage life 36 months

6257280000 Just Play Erdbeer 200 ml, LOT 2036302 12/23:  
date of production: 28.12.2020 / PAO 3 months / storage life 36 months

6257280000 Just Play Erdbeer 200 ml, LOT 2036303 12/23:  
date of production: 28.12.2020 / PAO 3 months / storage life 36 months

6257100000 Just Play Erdbeer 50 ml, LOT 2036401 12/23:  
date of production: 29.12.2020 / PAO 3 months / storage life 36 months

6257100000 Just Play Erdbeer 50 ml, LOT 2103501:  
date of production: 04.02.2021 / PAO 3 months / storage life 36 months

fulfill the following requirements at date of production:

/

*die folgenden Anforderungen am Tag des Produktionsdatums erfüllen:*

Regulation on cosmetic products, EU-directive on cosmetic products and the EU-regulation No. 1223 / 2009 on cosmetic products.

/

*Verordnung über kosmetische Mittel, EU-Richtlinie über kosmetische Mittel und die EU-Verordnung Nr. 1223/2009 über kosmetische Mittel.*

The assessment for each product for the safety of cosmetic product relating human health does exist.

/

*Die Bewertung für jedes Produkt zur Sicherheit kosmetischer Mittel in Bezug auf die menschliche Gesundheit.*



The report according to §5 of the EU-regulation on cosmetic products has been submitted.

/

*Der Bericht gemäß §5 der EU-Kosmetikverordnung wurde eingereicht.*

We confirm that all products have been produced under GMP standards and without any animal experiments.

/

Wir bestätigen, dass alle Produkte unter GMP-Standards und ohne Tierversuche hergestellt wurden.

According to EUROFINS, the word "Gleitgel" is assigned to a medical product, we will change this in the print data for the next production.

/

Laut EUROFINS wird das Wort „Gleitgel“ einem Medizinprodukt zugeordnet, dies werden wir bei der nächsten Produktion in den Druckdaten abändern.

23.03.2021, Lübeck, Germany

**EU manufacturer code:**

Lubry GmbH, No. 82474

Britt Porath  
*Qualitätsmanagement*  
*Quality Management*